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Vanochtend spraken wij elkaar en gaf je aan dat vandaag nog vragen doorgeleid zouden kunnen worden naar het RIVM niet het

OMT dus maar het RIVM Voor ons is van beiang dat op een aantal vragen nog antwoord komt

De vragen die ik je maandag heb gesteld zijn zag ik allemaal niet overgenomen in de OMT brief Die vragen willen we graag

alsnog beantwoord krijgen dus die zouden we dan aan het RIVM willen voorleggen Mochten zij aangeven dat deze toch naar het

OMT moeten dan horen we dat graag maar hopelijk komen we al een heel eind met de expertise van het RIVM

Verder zijn VGN koepel voor gehandicaptenzorg en de KNV koepel voor vervoerders aan het werken aan een protocol om het

vervoer voor dagbesteding goed vorm te geven Ze hebben via OCW informeel kennis genomen van het Kader speciaal vervoer

dat het RIVM heeft opgesteld maar geven aan dat dat niet voor alie situaties passend is Zij hebben daarom een voorstel

uitgewerkt voor hoe zij zouden willen werken Over een aantal onderdelen daarvan hebben zij nog vragen aan het RIVM over of

dit een goed alternatief is voor het kader dat het RIVM heeft gemaakt Zie bijgaand Ze zouden ook graag bereid zijn om met het

RIVM in gesprek te gaan hierover

Aangezien het gaat om oa bezoek dat weer op 25 mei zou moeten kunnen plaatsvinden en vervoer dat weer op 1 juni moet

starten is het van beiang dat er snel antwoord komt op de gestelde vragen Wat is daarin mogelijk

Ik hoor het graag En succes bij het debat

Groet

10 2»

m

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

[500 E Den Haag

Parnassusplein 5 2511VX Den Haag

Blijf op de hoogte van het programma Onbeperkt meedoen
Be oek www rijksoverheid nl onbeperktmeedoen en meld u aan voor de nieuwsbrief en het online magazine

10 2e 10 2e @minvws nlVan

Verzonden dinsdag 19 mei 2020 18 41

Aan B minvws nl

j10 2e 10 2e I0 2e 10 2em l@minvws nl |@minvws nlCC

IS B l@minvws nl

Onderwerp RE Adviesvragen aan RIVM ivm routekaart ghz thuis

Hoi 10 2e

Wij stellen dan voor om dezelfde vraag die er eerder lag voor ouderen nu te stellen voor mensen met een beperking thuis is dat
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Heb jij deze vragen al kunnen voorieggen En heb je zicht op wanneer we een antwoord kunnen verwachten

Een vraag siuit aan op het OMT advies van gisteren Daar staat dat voor bezoek thuis nog nader advies zal worden gegeven in

overleg met specialisten ouderengeneeskunde Zou mooi zijn als de vraag die wij nu stellen voor mensen met een beperking
daar parallel in kan meelopen en in gezamenlijkheid kan worden beantwoord
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Na afstemming met de clientenorganisaties voor mensen met een beperking kom ik tot het bijgaande stuk dat we zouden willen

voorieggen aan het RIVM Kun jij het doorgeleiden En kun je me verteilen hoe het proces hierna verloopt Wanneer kunnen we

bijvoorbeeld reactie verwachten

Op de eerste vraag over de relevantie van de afbakening van de groep mensen met een verhoogd risioo op besmetting had jij
al en kort antwoord gegeven maar ben ik toch op zoek naar nog iets meer toelichting Dat is niet zozeer een adviesvraag maar

veei meer een vraagstuk dat we beter willen begrijpen om vervolgens in de gesprekken die wij met partijen voeren het juiste
gesprek te voeren Daar zou ik ook even met hen over kunnen bellen als dat handiger is

Bedankt vast voor het doorgeleiden
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De contra indicatie voor IC vanwege fysieke gesteldheid is minder een vraag voor het RIVM je zou die misschien via CZ

kunnen stellen bij de NVIC de Nederlandse Vereniging voor Intensivisten de andere vragen kan ik voor je bij het RIVM

neerieggen Het onderscheid tussen meer kans om het op te lopen en meer kans op ernstig beloop zit hem in de problemen
die mensen hebben Bij mensen met verslavingsproblematiek of geestelijke gehandicapten kun je moeilijk zorgen dat ze 1 5

meter afstand van anderen houden of zich aan hygienische adviezen zoals in de elleboog hoesten etc houden Erzijn daarnaast

groepen aan te wijzen die vanuit hun lichamelijke problemen een hoger risico op ernstige problemen door het virus hebben

Laat je mij weten welke vragen je aan het RIVM wilt stellen
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Zoals zojuist besproken ontvang je hierbij een aanzet voor de vragen die wij aan het RIVM zouden willen stellen met het oog op
de routekaart voor kwetsbare groepen die dinsdag gepresenteerd zou moeten worden

De eerste vraag is niet zozeer een adviesvraag maar een uitleg voor informatie die nu op de website van het RIVM te vinden is

over groepen met een verhoogd risico op besmetting Ik kan de relevantie niet goed beoordelen Als die afbakening relevant is

dan hebben we wel vragen over eventueel noodzakelijke toevoegingen

Bij een vraag vraag ik me zelf af of het RIVM de juiste expertise heeft om die te beantwoorden namelijk de vraag of er groepen

zijn met een contra indicatie voor ic opname vanwege hun fysieke gesteldheid gaat expliciet niet over keuzes bij een eventueel

gebrek aan plekken maar om altijd al bestaande contra indicaties Als het RIVM daar inderdaad geen antwoord op kan geven
dan hoor ik wel graag of ze suggesties hebben voor wie dat wel kan

Ik hoor graag of het RIVM met dit soort vragen uit de voeten kan en wat de juiste route is om ze te stellen

Greet
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